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Styrelseprotokoll	nr	9,	2020	
Söndag	den	13	december	2020	
Plats:	Zoom	
Närvarande	

August	Boj	 	 AB	
Janurban	Modigh		 JUM	
Gunn	Johansson	 GJ	
Maria	Bergström	 MB	
Carin	Mogerud		 CM	
Kerstin	Olesen	 KO	
Daniel	Martinez	 DM	

Förhinder	

Hans	Hjalmarsson	 HJ	”HJALLIS”	
Pontus	Brolin		 PB		

	
§	1	 Mötets	öppnande	

Ordförande	August	Boj	öppnade	mötet	och	hälsade	alla	välkomna	till	dagens	
möte.	

	
§	2	 Val	av	mötesfunktionärer	

Ordförande:	till	ordförande	för	dagen	styrelsemöte	valdes	AB	då	AB	är	föredra-
gande	på	fler	frågor	
Sekreterare:	JUM	
Justerare:	MB	

	
§	3	 Godkännande	av	dagordning	

Den	med	kallelsen	utsända	dagordningen	godkändes	som	dagordning	för	da-
gens	styrelsemöte.	
1. Mötets	öppnande	
2. Val	av	mötesfunktionärer	
3. Godkännande	av	dagordning	
4. Genomgång	av	tidigare	styrelseprotokoll	från	den	25/6		
5. Ekonomiinformation	
6. Vårens	program	
7. Hemsida	och	webb	
8. Informationskampanj	2021	
9. Projektrapporter	
9.1 	Fanor	&	Tält	Arbetsgrupp:	Bibbi	Bengtsson,	Kerstin	Rudefors,	Gunn,	Pontus	och	August	
9.2 Djurhamnssvärdet	Arbetsgrupp;	Janurban,	Gunn,	Daniel	och	August	
9.3 KOGGEN	Arbetsgrupp:	Maria,	Carin,	August,	Janurban		
9.4 Djurhamnsrodden	Arbetsgrupp:	Janurban,	Pontus,	Mats,	August,	Monica	Bergquist	och	Carin		
10.		 Löpande	verksamhet	
• Destinationsutveckling	Arbetsgrupp	Carin	&	Cajsa	
o Hembygdsturism	
o Bygd	från	bygd	
o Förslag	om	Pilotprojekt	genom	Visit	Värmdö/August	
• Hembygdsarkiv	Djurhamn	Arbetsgrupp:	August,	Janurban	och	Hans	
11.	Övriga	frågor	
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- Punkter	som	saknas	från	våra	stadgar	
12.	Tid	för	kommande	styrelsemöten		
13.	Mötets	avslutande	

	
§	4		 Genomgång	av	tidigare	styrelseprotokoll.	

Anteckningar	från	styrelsemötet	8	den	22	november	2020	godkändes	och	la-
des	till	handlingarna.		

	
§	5	 Ekonomi	och	medlemmar	

Kerstin	lämnade	följande	ekonomiska	rapport	
o 6	186	kr	på	kontot	
o 37	medlemmar	(oförändrat)	
o 1	031	kr	utgift	i	februari	för	årsavgift	till	Bygdegårdarnas	Riksförbud	därut-
över	vissa	andra	medlemsavgifter	bl	a	till	Föreningen	Djurö		Kulturhus,	Stock-
holms	läns	hembygdsförbund,		Länsarkivet	och	Kollektivt	Kylturarv.	
o Bygdegårdarnas	Riksförbund	har	beviljat	ett	bidrag	på	5.000	kr	som	ersätt-
ning	för	Ted	Rosvals	föredrag	i	Djurö	kyrka	samt	för	bidrag	till	marknads	ut-
skicket.	
o Vi	har	fått	en	gåva	värt	1.200	kr	i	form	av	juteväv	och	sybehör	till	fält-tältet.	
Beträffande	gåvor	så	bör	vi	ta	med	sådana	som	en	punkt	i	verksamhetsberät-
telsen.	
o August	kommer	att	ge	några	personer	ett	medlemskap	i	Kulturarv	Djur-
hamn	i	julklapp.	En	bra	idé	att	förmedla	vidare.	

	
§	6	 Preliminärt	program			

Lördagen	den	20	februari	kl	14.00	digitalt	föredrag	av	Gunnar	Lind	om	Ryss-
härjningarna.	Janurban	och	August	håller	kontakt	med	Gunnar	om	möjligheten	
att	spela	in	föredraget	och	och	lägga	upp	det	på	YouTube	som	privat	länk.	
Lördagen	den	20	mars	kl	14	Information	om	Djurhamnsrodden.	Digital	sänd-
ning	från	Djurönästet.	
Lördagen	den	17	april	kl	11-14	Marin	bakluckeloppis	på	Marknadsplatsen.	
	

§	7		 Hemsida,	Facebook	och	nyhetsbrev	
August	skriver	ny	text	för	hemsidans	förstasida	samt	nytt	medlems-	och	in-
formationsbrev	som	JUM	skickar	ut.		

	
	§	9	 Projektrapporter	

9.1	 Fanor	&	Tält		
Arbetsgrupp:	Bibbi	Bengtsson,	Kerstin	Rudefors,	Gunn,	
Pontus	och	August.	
o Vi	har	nu	material	för	att	börja	arbeta	med	tältet.	
Målet	är	att	ha	något	klart	att	visa	upp	till	båtloppi-
sen	i	april	2021.	

9.2	 Djurhamnssvärdet		
Arbetsgrupp:	August,	Janurban,	Gunn	och	Daniel	
o Tilltänkt	sponsor	tackade	nej	till	stöd	för	boken.	
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o Digitalt	möte	12	januari	2021	med	huvudsyfte	att	
titta	på	alternativ	finansiering.	

9.3	 	KOGGEN	
Arbetsgrupp:	August,	Maria,	Carin,	Janurban	samt	
Claes	Fellbom	och	Peter	Bergman	
• Ann	Lindholm	har	kommit	med	ett	förslag	att	i	
stället	för	att	ha	Koggen	på	föreningstomten	placera	
den	på	”marknadsplatsen”.	
• Det	finns	fortfarande	en	möjlighet	att	ta	över	
”Skärgårdkyrkan”	i	Hemmesta	och	flytta	byggnaden	
till	Djurö.	Byggnaden	är	idealisk	för	våra	krav,	har	
flera	lokaler	och	en	hörsal	som	klarar	150	personer	
sittande.	Maria	åtar	sig	att	skaffa	ritningar.	Byggna-
den	som	uppfördes	för	16	år	sen	är	är	byggt	i	prefab-
ricerade	moduler	och	är	möjlig	att	monter	ned	och	
flytta.	

9.4	 Djurhamnsrodden	
Arbetsgrupp:	JUM,	Pontus,	Mats,	August,	Monica	Ber-
gquist	och	Carin	M.		
• Kulturarv	har	fått	nej	på	att	låna	båtarna	av	mari-
nen	
• Vi	försöker	nu	alliera	oss	med	Sjövärnskåren	då	vi	
tror	att	Kulturarv	Djurhamn	är	en	för	ung	och	för	li-
ten	förening	att	söka.	
• Ett	alternativ	är	att	ordna	andra	båtar	för	täv-
lingsrodden	för	sommaren	2021.	
• Ett	större	event	kan	planeras	till	2022	då	Svenska	
Flottan	fyller	500	år	

	
§	10	 Löpande	verksamhet	

10.1	Destinationsutveckling		
Arbetsgrupp:	Carin	o	Cajsa	
August	har	skrivit	ett	förslag	till	utvecklingsprogram	som	Carin	åtog	sig	att	
komplettera	och	skicka	till	styrelsen	under	december.	Programmet	ska	läggas	
ut	på	hemsidan.	
August	föreslog	att	vi	skall	söka	pengar	från	Riksantikvarieämbetet	för	att	få	
resurser	för	att	sätt	upp	anslagstavlor/stortavlor	vid	slingorna.	Förslaget	god-
togs.	
Carin	har	tittat	på	hur	man	skall	kunna	utveckla	”appen”	från	on	OnSpotStory	
till	en	”gaming”	variant	för	den	yngre	publiken.	Carin	skriver	ett	kort	PM	om	
detta	och	distribuerar	till	styrelsen.	
• Hembygdsturism,	Sveriges	hembygdsförbund	har	med	stöd	av	Tillväxtver-
ket	startat	ett	projekt	om	Hembygdsturism	som	är	värt	att	undersöka.	
• Bygd	för	Bygd,	är	ett	projekt	som	drivs	av	Länsstyrelsen.	Projektet	har	valt	
ut	ett	antal	platser	som	ska	prioriteras	för	projektstöd.	En	arbetsgrupp	har	bil-
dats	som	har	till	uppgift	att	förankra	projektet	brett	efter	att	ett	antal	delpro-
jekt	har	valts	ut.	Se	mer	på:	https://www.lansstyrelsen.se/stockholm/natur-
och-landsbygd/stod-for-landsbygdsutveckling/bygd-for-bygd.html	
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• August	har	utarbetat	ett	projektförslag	för	Visit	Värmdö	som	syftar	till	att	
nå	en	internationell	publik.	
10.2	Hembygdsarkiv	Djurhamn	
Arbetsgrupp:	August,	Janurban	och	Jallis	
o Lars	Carpelan	som	tillsammans	med	Lasse	Bäckdahl	samlat	in	bilder	för	
boken	”Djurö	i	bilder	under	100	år”,	har	åtagit	sig	att	sortera	ut	de	bilder	som	
kan	läggas	in	i	vår	databas.	
o Fredagsmötena	i	Djurö	Kulturhus	kl	10-12	för	insamling	och	scanning	av	
bilder	återupptas	senare	i	vår	beroende	på	hur	pandemin	utvecklas.	
Vi	är	medlemmar	i	Länsarkivet	och	kommer	att	söka	medlemskap	i	Stock-
holmsprojekt	Kollektivt	kulturarv:	Stockholms	läns	hembygdsförbund	och	
Stockholms	läns	museum	driver	tillsammans	Kollektivt	kulturarv.	Syftet	är	att	
bidra	till	att	hembygdsföreningarnas	bildsamlingar	digitaliseras,	bevaras	och	
tillgängliggörs.	
Genom	att	bilderna	digitaliseras	ökar	chansen	för	att	de	ska	bevaras	för	framti-
den	eftersom	det	förutom	originalfotografiet	även	finns	en	digital	kopia.	Bil-
derna	lagras	i	en	databas	där	varje	förening	lägger	upp	bilder	och	registrerar	all	
information	som	finns	om	dem.	Länsmuseet	driver	databasen	och	ansvarar	för	
långtidslagringen	och	webbpubliceringen.	För	detta	betalar	föreningarna	en	av-
gift.	
Bilderna	tillgängliggörs	här	på	Kulturarv	Stockholm.	Genom	att	bilderna	publi-
ceras	på	webben	blir	bildsamlingarna	tillgängliga	för	fler.	Intresset	för	den	lo-
kala	kulturhistorien	och	föreningarnas	arbete	ökar	därmed.	
Några	andra	fördelar	med	projektet	är	att	informationen	om	bilderna	registre-
ras	på	ett	strukturerat	sätt	vilket	underlättar	sökning.	Genom	att	flera	före-
ningar	är	med	i	Kollektivt	kulturarv	kan	också	erfarenheter	utbytas	både	med	
varandra,	med	länsmuseet	och	med	länets	hembygdsförbund.	

	
§	11	 Övriga	frågor	

I	våra	stadgars	ändamålsparagrafen	finns	två	punkter	som	vi	inte	har	något	
program	för:	
a) Att	medverka	till	att	öka	kunskapen	om	behovet	av	insatser	för	ett	renare	
Östersjön.	
Beslöts	att	undersöka	möjlighet	att	delta	i	Expedition	Rädda	Östersjön	som	ini-
tierats	av	föreningen	Briggen	Tre	Kronor.	Gunn	åtog	sig	att	därutöver	under-
söka	om	”Håll	Sverige	rent”	är	något	för	oss	att	delta	i.	
b) Att	samverka	med	aktörer	med	intresse	för	stormaktstidens	Sverige	med	
fokus	på	Ålands	och	Estlands	skärgårdar.	
Beslöts	att	ha	detta	mi	minnet	då	vi	talar	med	Visit	Värmdö.	
Gunn	åtog	sig	att	undersöka	om	vi	bör	delta	i	också	ett	alternativ	för	oss.	Gunn	
tar	reda	på	mer	om	detta	till	nästa	styrelsemöte.	

	
§	12	 Tid	för	kommande	styrelsemöten	

Söndagen	den	24/1	kl	14.45	via	zoom.	Janurban	bjuder	in.	
	
§	13	 Mötets	avslutande	

Mötet	avslutades	kl.	16.18	
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Janurban	Modigh	
sekreterare	

	 August	Boj	
ordförande	

	 	 	

Maria	Bergström	
justerare	
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2020-12-15	//ab/mb	
	

Telefon	och	kontaktlista	
	
Namn	 e-Post	 Telefon	 Portfölj	

August	Boj	 august.boj@gmail.com	 070-529	02	75	 ordförande	

Carin	Mogerud		 carin.mogerud@hotmail.com	 072-975	54	00	 vice	ordförande	

Janurban	Modigh		 ju.modigh@gmail.com	 070-251	37	07	 sekreterare	

Kerstin	Olesen	 kerstin.olesen@telia.com	 070-834	85	55	 ekonomiansvarig	

Pontus	Brolin	 pontus@brolin.se	 070-555	56	06	 	

Maria	Bergström	 maria.b@bergstroms.org	 070-725	38	88	 	

Hans	Hjalmarsson	 hanshjalmarsso@sjosalaforlag.se	 072-310	99	45	 	

Daniel	Martinez	 danielmartinez@sjosalaforlag.se	 072-719	99	45	 	

Gunn	Johansson	 gj@hosgunn.se	 070-626	27	58	 	

	
 

Kommande	styrelsemöte	
 
Datum	 Tid	 Vad	 Var	

	 	 	 	

2021-01-24	 15.00	 Styrelsemöte	 Zoom	

	 	 	 	

	


